
ZAPISNIK
29. sjednice OPCINSKOG VUEaA OPCINE LOVRAN, odrZane dana 31. sijeinja 2020. godine,
u vije6nici Opdine Lowan.
Zapoaeto u 17,00 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Op6inskog vijeia, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvrii
prozivka.
Utvriluje se da je sjednici nazoino 11 vije6nika i to: Branislav PETKOVIC, Sini5a VILKE, Marina
ISKRA, Elvira JOVIC BAN, Bozidar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL, Parricia JAKUPEC.
Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, nene TUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vijeinika Op6inskog vijeia Op6ine Lovran, na sjednici su nazodni: opiinski nadelnik, Bojan
SIMONIC. zamjenik Op6inskog naielnika. Toni DRUZEI'A. voditeljica Odsjeka za proracun i
Iinancije, Jadranka OGNJENOVIC te v.d. prodelnice, Tanrara MITTEL.

Kako je sjednica otvorena za jamost nazodni su i gospodin Guerino PUGLIARI i gospodin Ivan
OBOROVIC.

Jednoglasno (11 ,,za'') je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj du2nosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerov_itelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (l l,.za"), su izabrani Vanja TANCABEL i Drago
KOROSAK.

Predsjednik Opiinskog vijeia otvorio je

VUECNI.KA PI'tANJA

Gospodin KOROSAK, pozdravljaju6i nazodne, postavio je Opiinskom nadelniL-u dva pitanja. Prvo
pitanje postavio je ved ranije na jednoj od sjednica Opiinskog vrje6a, a radi se o tome da li ce Opcina
Lovran izvr5iti povrat uplaienih sredstava koje su udruge i ugostitelji podmirili za nabavu spremnika
za komunalni otpad.
Drugo pitanje upuieno Nadelniku odnosi se na navodnu informaciju da se kroz Autocamp Medveja
proteZe put koji da do sada nije bio legaliziran, a da sada jeste i da je upisan na Opdinu Lovran, pa
postavlja pitanje da li je informacija todna i da li ie, ukoliko je todno, ta dinjenrca irnati pozitivan
utjecaj na projekt ZitaraIJLka i izgradnju budu6e prisrupne ceste.
Natelnik SIMONIa, zahvalio je na postavljenim pitanjima. Na prvo pitanje, odgovorio je da Opiina
Lovran nije niti naplatila spremnike ved je Io udinio Komunalac d.o.o., a temeljem tada vaZeiih
odredbi Odluke. U meduvremenu, zatraLen je popis subjekata koji su kupili sprenmike, radi se o
jednom ugostiteljskom objektu i jednoj udruzi, kao i fimre s kojima se kontakiralo, a koje nisu
iskazale interes za powat sredstava i to Tisak, O.S. V.C.Emin Lovran, Konzum i joS neki, te predla2e
da svoje zahtjeve za povrat uplaienih sredstava upute Komunalcu d.o.o. Jurdani.
Gospodin KOROSAK replicirao je i istaknuo da se radi o dvadeset i dvoje korisnika i da je u
najmanju ruku nemo-ralno dajedni plaiaju. a drugi ne.
Natelnik SIMONIC odgovono je da razumije gospodina Koro5aka, no da povrat uplacenih sredstava
trebaju potraTivati od Komunalac.

Sto se ti6e drugog pitanja, i sam je dobio tu inlbrmaciju no da, iako se redovito a2urira registar
nerazvrstanih cesta sa stanjem na terenu, u vaZe6em registru nije izvrSena nikakva promjena, dakle
Op6ina Lovran nije upisana, a postoji moguinost da nam evcntualni upis i postupak ospori LRII. Ta
dinjenica, ukoliko je todna, svakako 6e imati utjecaj i mijenja poziciju u odnosu na planiranu gradnju
pristupne ceste za projekt 2i6ara Udka koja u tom sludaju ne bi bila potrebna.
Uz gomje, iskoristio je priliku i vije6nike upoznao da je na zamolbu nove Uprave i predstavnika LRI'I
d.d. Opatija u vijecnici Op6ine Lowan dana 28. sijednja 2020. godine odrZao radni sastanak na kojem
su izloZili njihove planove i investicijska ulaganja, no o ovoj todki nismo ni raspravljali.

Gospotla MILJAK, pozdravljajuii nazodne, postavila je dva pitanje. Prvo pitanje, odnosi se na
uvodenje naplate parkinga u Lolranu, te da li se ove godine planira uvodenje iste.
Drugo pitanje, postavila je u odnosu na raspisane nadedaje, jedan za poslovni prostor na Trgu slobode
4, a drugi za mjesto prodelnika pa postavlja upit da li su natjedaji provedeni i da li ima zainteresiranih.
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Naielnik SIMONIa odgovorio je da je, ito se tide naplate parkiranja, na podetl-u svog obnaianja
duZnosti nadelnika imao namjeru uvesti red u tom komunalnom podrudju pa se u ovom mandatu
krenulo u izgradnju i osiguranje novih parkimih mjesta, proSirenje istih u ulici Viktora Cara Emina,
izgradnja parkirali5ta Kamenjar i parkirali5ta na Peharo\.,u tako da je od postoje6ih ,+00-tinjak sada
osigurano potencijalnih 600{injak i taj cijeli proces prikazan je izvedljivim, no da je tijelo koje je po
Pravilniku trebalo dali ili uskratiti miSljenje na uvodenje naplate parkinga, a na dijem je tijelu upravo
gospotla Miljak, iako se sastalo nekoliko puta, mi5ljenje nije dalo. Da li ie se ili ne6e uvesti naplata
parkiranja u Lovranu, o tome 6e se raspravljati.
Gospoda MILJAK replicirala je da tijelo nije moglo donijeti miSljenje jer da nisu bili rijedeni
imovinsko-prarmi odnosi na nekretninama, Sto je tada predstavljalo zapreku za bilo kakvo mi5ljen1e.
Natelnik SIMONIC odgovorio je da se u meduvremenu pokrenuo postupak prema Ludkoj upravi
kojim smo od njih traZili da uvedu red na lowanskom mulu, no oni su ..napravili korak unazad" jer su
izuzeli kompletno podrudje iz ludkog podrudja koje je sada postalo pomorsko dobro, tako da reZim
naplate parkiranja na mulu mora biti pod koncesijom. Stoji dinjenica da do kraja nisu rijeieni
imovinsko-prar.ni odnosi. Isto tako, po dovr5etku procesa urisa nerazvrstanih cesta, pokrenut ce se
postupak upisa komunalne infrastrukture jer dio parkiraliSta ne spada niti pod nerazvrstane ceste, a

kada se sve imovinsko-pravno rijeii, stvorit ie se moguinosti za eventualno uvodenje naplate
parkiranja.
Sto se tide drugog pitanja, istaknuo je da je bilo zainteresiranih za oba nadedaja. Na nadedaj za zaktp
poslovnog prostora Trg slobode 4, bila su tri ponuditelja, od kojih su dva zadovoljili uvjete natjedaja te
je danas potpisao ugovor za zakup poslovnog prostora sa najboljim ponuditeljem, a djelatnost je
trgovina.
Sto se tide natjedaja prodelnika, osim tog natjedaja, imamo jo5 jedan aktualan natjedaj za zapoiljavanje
osobe na odredeno radno vrijeme radi poveianog obima posla, javila se osoba, provedeni su svi
postupci, napravlj en je izbor i 14. veljade 2020. izabrana podinje s radom.
Gospoda JOVIC BAN, pozdravljaju6i nazodne, obratila se vijeir,icima i zahvahla na dosadaSnjem
radu, istakla da se upravo ona javila na natjedaj, da je u nadedajnom postupku uspjela. Zna da 6e
izazova biti, a odludila se na taj iskorakjer se radi o Lovranu, za koji bi, u suradnji s vijeinicima koja
je i do sada bila vrlo dobra, zajednidkim snagama udinili joi vi5e i bolje za naie mjesto. Svjesna je da
neie biti lako i da ie biti dosta izazova, no da iemo zajednidkom suradnjom i angaZmanom svih,
uspjeti savjesno i po5leno udiniti najbolje za Lowan i za naSe mjesto.
Naielnik SIMONIC informirao je da je za postupak odabira prodelnrka imenovao vanjskog
suradnika, predsjednika Komisije za odabir, a toje bio gospodin Jerman, prodelnik u Op6ini Matulji.
V4ecnici Opcinskog vijeca su pljeskom iesrilali gospodi JOVIC BAN na izbonr za now proeelnicu
Upravnog odjela za samoupralu i upraw Op6ine Lor.ran.

Gospotla TANCABEL, pozdravljaju6i nazodne, istakla je da je ne samo razotarana ve6 i ljuta na
dobiveni odgovor koji je na pro5loj sjednici postavila u odnosu na aktivnosti Druitva ,,Naia djeca"
Opatija, Ogranak Lovran, jer da nije odgovoreno na decidirano postavljena pitanja.
Ponovo je aktualizirala pitanje odvoza otpada odnosno njenu ,,borbu sa sme6em", stalno educira
ljude, stalno dini napore da bi se Sto je mogu6e manje sme6a odlagalo na za to neprimjerenim
mjestima, te je postigla dogovor sa direktorom Komunalca da se u po5tanske sandudi6e stavljaju
obavtjesti na koji nadin razdvajati, te da ie se za one koji se toga ne pridrZavaju, uslijediti kazne. Isto
tako, predloZilaje Komunalcu da se iz evidencije koju Komunalac ima, moZe vidjeti tko sve ne podiZe
vre6e, pa onda i nema u Sto odloZiti sme6e, a to je sve jedna od stvan koje se mogu udiniti u cilju
poboljSanja razdvajanja otpada.
Isto tako dobilaje informaciju da komunalni redar viie nije na bolovanju, no da i dalje upomo sjedi na
TrZnici, Sto je po njenom miSljenju sramotno i ialosno. Uz gomje, postavila je upit Op6inskom
nadelnik-u zbog dega komunalni redar ne vozi auto jer ima saznanja da povremeno vozi pa je zamolila
da se to provjeri.

Natetnik SIMONIa odgovorio je na postavlja.ra pitanja. U odnosu na odgovor DND Opatija, radilo
se o pitanju kojeje sadrZavalo dosta osobnih podataka korisnika DND koje nismo ovla5teni dostaviti,
no svakako se mo2e za1raLiti podalak o tome koji su kriterrji temeljem dega je netko korisnik
odreclenih usluga DND. Danas sam obavio razgovor s gospoilom Su5anj i zamolio da se onda todno u
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tom smislu dopuni upit, iako je u odgovoru vrlo detaljno navedeno, do svake kun€, utro5ena sredstava
kojaje DND Opatija, Ogranak Lovran dobio od Opiine Lovran iu ito su se sredstva utroiila.
Sto se tide smeia, komunalni redar napisao je vei dvije kazne, nije siguran da li su i naplaiene ili su
zamijenjene za opomenu, ali ima nekako dojam da se to stanje sa odvozom i uopie smeiem u Lovranu
poboljSalo.
Na pitanje zbog tega komunalni redar ne vozi auto, u podetku obnaSanja duZnosti nadelnika postavio
je to pitanje i bio je spreman poslati ga na dodatnu izobrazbu, no konkretno nije taj odgovor do kraja
dobio, a misli da se radi o zdravstvenom problemu, te da ga iznrleta infonnacija od gospotle 'lancabel

dudi i Zalosti.
Gospoila TANCABEL, zamolila je predsjednika Vijeca da iznese joi jedno zapai-anje, a ro je da se u
lJlict Z*ava faiizma kod broja 15 a, b. idalje neredovito odvozi smece, te predlaZe da se o istom
obavijesti Komunalac.

Gospodin SPASOJEVIC, pozdravljaju6i nazodne, postavio je upit Opiinskom nadelniku. Naime,
podsjetio je na odluke koje je Opiinsko vijeie donijelo u odnosu na kupnju nekretnine za potrebe
Novog druStvenog doma pa postavlja upit kako napreduje projekt Novi druStveni dom.
Natelnik SIMONId zahvalio je na upitu. Podsjetio je da je Opcina Lovran u roku aplicirala na
natje6aj time da je za prijaw bio dovoljan predugovor koji je zakljuden, no do sada joS uvijek, iako je
pro5ao rok od 120 dana, nismo dobili odluku o izboru. Opiina l.ovran dobila je i nekoliko zahtjeva za
nadopunu i poja5njenje projekta po kojima smo postupili. Smatra da taj dio ide nekim svojim tijekom i
deka se odluka o izboru. Sto se tide predugovora, zamolio je struine slu2be da se kontaklira odvjetnika
Opiine Lowan kako bi se poslao zahtjev na ispunjenje ugovora jer da su pro5li rokovi.

Kako viSe nije bilo vijeinidkih pitanja, Predsjednik Opdinskog vije6a ista je zakljudio te upoznaje
dlanove Vije6a da, temeljem dlanka 60., stavak 1., Poslovnika, Predsjednik Opiinskog vijeia mo2e na
samoj sjednici predloZiti dopunu dnernog reda pa je predloZio da se dnevni red sjednice dopuni
toikom 4.2. Autotrolej d.o.o., Rijeka, prijedlog o subvenciji Autotroleju i pod totkom 6.
Prijedlog Rjelenja o razrjeienju i izboru ilana Ocjenjivaikog suda za dodjelu javnih priznanja
Op6inskog vije6a Opdine Lovran.
Utvrduje se da je jednoglasno (l I ,,2a") usvojen sljede6i

DNEVNI R}]I)

l. Izvje56e Mandatne komisije
2. Usvajanje zapisnika 28. sjednice Op6inskog vije6a Opdine Lovran
3. Prijedlog Odluka o davanju ovla5tenja Opdinskom naielniku za sklapanje dodatka ugovora

3.1. Guerino Pugliari, uspostava prava gratlenja
3.2. Ivan C)borovi6, uspostava prava grailenja

4.1. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opde uvjete isporuke komunalnih
usluga komunalnog linijskog prijevoza putnika

4.2. Autotrolej d.o.o., Rijeka, prijedlog za subvenciju
5. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Opdinskog suda u Rijeci,
6. Prijedlog Rje5enja o razrje5enju i izboru tlana Ocjenjivatkog suda za dodjelu javnih
priznanja Opdinskog vije6a Opdine Lovran

Ad l. IzvjeS6e Mandatne komisije
Predsjednik Op6inskog vijeia zamolio je predsjednika Mandatne kornisije da prodita IzvjcSic.
Gospodin VILKE proditao je zakljudak Mandatne komisije sa sjednice odriane 21. sijednja 2019.
godine kojim se

I Utvriluje da s danom 15. sijeinja 2020. godine, sukladno llanku 79., stavak 7., Zakona o
lokalnim izborima (NN 144/12, 121/16 i 98n9), poiinje mirovonje ntandata vijetnika, g. Boika
Marjanca i1 Lowana, Zaheji 5.

II Vijeinika Boika Marjanca zamjenjuje, sukladno tlanku 81., stavak 3., Zakona o lokalnint
ilboima (NN 144/12, 121/16 i 98/19), g. Ilan Viskit iz, Lovrana, Cesta Lovranska Draga 10.
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Predsjednik Opiinskog vije6a zahvalio se gospodinu Vilkeu na podnesenom lzvjeScu Mandatne
komisrje, te ustvrdio da je Opiinsko vije6e potvrdilo da je primilo na znanje lzvjeiie Mandatne
komisije.
Predsjednik Opcinskog vijeca, gospodin PETKOVIC. poziva gospodina llana VISKICA na polaganje
prisege na naiin da ustaje i izgovara prisegu:
Poslije proditane prisege, Predsjednik PETKOVIC poziva gospodina VISKICA, koji ustaje i izgovara
..PRISEZEM- i pnstupa potpisivanju izjave.

Konstatira se da Vijete s 12 vijednika nastavlja s radom.

Ad 2. Usvajanje zapisnika 28. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Kako se nitko od vijeinika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 28. sjednice
Opcinskog vije6a, predsjednik Opiinskog vijeia je zapisnik dao na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojen zapisnik 28. sjednice Op6inskog vijeda Opdine
Lovran.

Ad 3. Prijedlog Odluka o davanju ovla5tenja Opdinskom naielniku za sklapanje dodatka
ugovora

3.1. Guerino Pugliari, uspostava prava gradenja
3.2, Ivan Oborovi6, uspostava prrya gratlenja

Predsjednik Opiinskog vijeia zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.

Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostomo planiranje proditala je zakljutak Odbora donesen na
29. sjednici odrZanoj dana 28. sijednja 2020. godine kojim se:

I Predlaie Optinskom vijetu Opiine Lovran da ovlasti Optittskog natelnika Optine Lovran
na sklapanje Dodatka ugovora s gospodinom Pugliariem kojim bi se omoguiilo ukidanje prava
grailenja na optinskom zemljiitu u zamjenu za dodijeljeni optinski stan.
il PredlaZe se Optinskom vijetu Optine Lovran da ovlasti Optinskog naielnika Opiine
Lovran na sklapanje Dodatka ugovora s gospodinom lvanom Oborovitem kojim bi se omoguiilo
ukidanje prava grailenja na optinskom pmljiitu u zantjenu za dodijeljeni opiinski stan ili
I Predlaie se Optinskom vijeiu Optine Lovran da umjesto toike II. ovog zakljuika, a ovisno

o konatnom otitovanju gosp. Oborovita, Optina Lovran pristupi uretlenju gradiliita na z.enljiittt
koje je dodijeljeno gosp, Oborovitu, (slu|nost puta, i4gradnja ceste, narutivanje prikljutaka i dr.) uz
obveg da se u Ipttjenomo i dopunama Proralana u 2020.g. osiguroju sredstva zo te namjene.

Gospodin VILK-E, u ime Odbora za gospodarstvo proditao jc zakljudke Odbora donesene na 28.
sjednici Odbora odrZanoj dana 28. srjednja 2020.9. kojim se:

I Predlaie Optinskom vijetu Opiine Lovran da ovlasti Optinskog nalelnika Opiine Lovran
na sklapanje Dodatka ugovora s gospodinom Pugliariem kojint bi se omogutilo ukidanje prava
grailenja na optinskom zemljiitu u zamjenu za dod$eljeni oplinski stan.
il Predlaie se Opiinskom vijeiu Optine Lovran da ovlasti Optinskog naielniko Optine
Lovran na sklapanje Dodatka ugovora s gospodinom lvanom Oborovitem kojim bi se omoguiilo
ukidanje pruvo gradenja na optinskom lemljiitu u aumjenu za dodijeljeni opiinski snn ili
III Predlaie se Opiinskom vijetu Optine Lovran da umjesto totke II. ovog zakljuiko, a ovisno
o konainom oiitovanju gosp. Oboroviia, Optina Lovran pristupi ureilenju gradiliita na zenljiitu
koje je dodijeljeno gosp. Oborovitu, (sluinost puta, izgradnja ceste, naruiivanje prikljuiaka i dr.) ui
obvezu da se u lanjenama i dopunama Proraluna za 2020.9. osiguraiu sredstva zq te namjene.
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Predsjednik Opiinskog vije6a zamolio je Opiinskog nadelnika za obrazloZenje prijedloga.
Uvodno obrazloZenje prijedloga odluka o davanju ovlaStenja Opiinskom nadelniku za sklapanje
dodatka ugovora sa gospodinom Pugliariem i gospodinom Oboroviiem dao je naielnik SIMONId, a

pisano obrazloZenje s kronologijom dogadaja vijednici su dobili u materijalu za danaSnju sjednicu.



Napomenuo je da je Op6ina Lovran tijekom 2000. godine s gosp. Ivanom Oboroviiem i gospodinom
Guerinom Pugliariem zakljudila ugovore o uspostavi prava gradenja na opiinskom zemlji5tu, te se
obvezala na podmirivanje tro5kova pripreme zemljiSta za izgradnju, podmirenje komunalnog
doprinosa i uredenje komunalne infrastrukture. Zakon nije predvidio krajnji rok u kojem su korisnici
duZni privesti zemlji5te svrsi, pa takva odredba nije niti sadrZana u ugovorima. Zbog neuskladenosti
prostomo - planske dokumentacije do 201 1. godine, na dodijeljenom im zen.rlli5tu nije bila moguca
izgradnja, ito je otklonjeno izmjenama prostomo planske dokumentacije u 201 1 .g. Gospodin Oborovii
je zatraLio suglasnost opdine za koriStene parcele potrebne za pristupni put, koja mu je odobrena u
2013. godini, no prem,r vlastitom obrazloZenju, nije pristupio izgradnji obiteljske kuie zbog
nemogucnosti dobivanja kredita, a zbog sliinih razloga niti gosp. Puglian nije zapodeo s gradnjom.
Krajem 2017. godine oba korisnika obratila su se Op6ini sa zahtjevom da im se umjesto prava gradnje
dodijeli op6inski stan, a 5to je bila mogu6nost prema Zakonu o pravima hrvatskih branitelja iz
Domovinskog rada i dlanova njihovih obitelji. U prqektu izgradnje APN-ovih stanova, predvidena su
dva stana za potrebe stambenog zbinjavanja navedenih korisnika prava gratlenja. Gospodin Oborovic
putem svog odvjetnika opozvao je dani zahtjev u 2019. godini, te je predao projekt izgradnje
stambenog objekta sa 3 stambene jedinice, a za podetak gradnje potrebno je osigurati pristup destici na
javnu prometnu povriinu te dovodenje potrebnih prikljudaka za stmju, vodu i sanitamu kanalizaciju do
zemlji5ta, Sto je obveza Op6ine. Sljedom iznijetoga i procjene troSkova uredenja zemlji5ta koje bi
morala snositi Op6ina Lovran i vnjednosti predmetnih nekretnina na kojima je zasnovano pravo
gradenja smatra da bi trebalo razmotriti mogu6nost ukidanja prava gratlenja na opdinskom zemljiStu u
zarnjenu za stanove koji 6e izgraditi APN, Sto 6e sigumo biti puno brie rjeSenje jer da je za 4. veljai,e
2020 godine u Zagrebu jarmo otvaranje ponuda za izyodala radova te da ie se u roku od 12 mjeseci i
izgradili. Nastavno na gomje, predlaZe da se u odnosu na gospodina Pugliaria da ovlaitenje
Opiinskom nadelniku na zakljudenje Dodatka Ugovora kojim ie biti zajamdeno da ie se zamijeniti
pravo gradnje za stan. Sto se tide gospodina Oboroviia, na tom predmetu vi5e je radila biv5a
prodelnica, tako da nije vidljivo u kojem trenutkx se odludilo da ie iii u gradnju, te je stoga zamolio
da predsjednik vije6a dozvoli gospodlnu Oborovi6u da se izjasni koji je njegov kajnji stav kako bi
vije6nici, po dobivenoj informaciji, mogli odludrvati i donrjeti odluku. Ti postupci takotler nede biti
jednostavni jer se radi o zamjeni nekretnina za neketninu i to se vi5e ne tide samo prava gradnje, vei
o stedenom praru koje se mijenja za drugu nekretninu. Dalje je istaknuo da je bilo potrebno uloZiti
dosta vremena i napora da se nakon 20 godina .,utle u bit problema" te da je nastojao maksimalno
obrazloZiti problematiku.

Predsjednik Op6inskog vije6a zahvalio se Nadelniku na detaljnom obrazloZenju te je po ovoj todki
otvorio rasprar,u, uz napomenu da 6e u jednom trenutku, kada to ocjeni, pozvati r nazodne, gospodina
Pugliaria i gospodina Oborovi6a da se obrate vijeinicima.

Gospodin KOROSAK istide da je kao dlan Odbora za gospodarstvo kojeg je dlan, u svom izlaganju
postavio pitanje struanim sluibama da li ima bilo kakvih zakonskih ili kojih drugih zaprema u oba
predmeta, te nakon sto je dobio odgovor da nema nikakvih zapreka. Kao i na Odboru, tako ie i danas
na Vije6u glasati, a to je da se ovlasti Op6inskog nadelnika da u oba sludaja i kod gospodina Pugliaria i
kod gospodina Oborovi6a, zakljuditi Dodatak Ugovora kojim bi se omoguiilo ukidanje prava gratlenja
na op6inskom zemlji5tu u zamjenu za dodijeljeni opiinski stan.

Gospoala MILJAK, istakla je daje na Odboru za prostomo planiranje bila ta todka dnevnog reda, kao
Sto je bilo vidljivo i iz proditanog zakljudka. Sto se tide gospodina Pugliaria, Odborje stekao dojam da
se gospodin Pugliari sada vei odludio za stan, a kod gospodina Oboroviia bilo je dilema, jer ni strudne
sluZbe ni Nadelnik nisu znali objasniti da li je viSe za to da dobrje stan ili da realizira gradnju na terenu
na koju deka ve6 cca. 20-tak godina. Stoga smo zakljudak na neki nadin .,ostavili otvorenim".

Predsjednik Op6inskog vije6a, gospodin PETKOVIC ukratko se osvmuo i na zakljudene ugovore
koji da protekom vremena i mijenjanjem zakonskih odredbi, vei nemaju neku teZinu, te da bi se,
ukoliko se Op6ina Lovran odludi da se kene u opremanje rerena, moglo dogoditi i poniStenje gradnje
te oduzimanje objeka od strane opiinejer taj objekl nije mogu6e izgraditi u roku od 2 godine kako to
piSe u dokumentaciji, jer treba voditi raduna o osiguranju pristupne ceste i svega ostalog za Sto je
potrebno provesti odredenu proceduru i takoder moze biti velika zapreka i otezavajuca okolnost.

Natelnik SIMONIT istide da ga bi u ugovoru trebao postojati rok, no tu odredbu ugovori ne sadr2e.
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Gospoda JAKUPEC predtoZila je da gospodinu Pugliariju i gospodinu Oborovicu da rijed kako bi
duli i njihova mi5ljenja.

Gospoda TANCBEL postavila je upit da ukoliko bi se izvrSila zamjena da li Op6ina Lovran moze
raspolagati tim terenima, odnosno da li ih moZe prodati.

Nadelnik SlMONli potvrdno je odgovorio i posjetio da su bila tri terena namijenjena za ustupanje
prava gradena od kojih da je jedna osoba na drugi nadin rijeiila svoje stambeno pitanje, tako da se radi
o cca. 2500 m2 koji imajujedan svoj pristup i moguinost spajanja najavno prometnu povr5inu, a kada
se poenu cijepati nastaje problem zbog osiguranja komunalne infrastrukture. Smatra da ranrje kod
rleSavanja ovih predmeta nisu dugorodno sagledale sve moguinostijer da je bilo i puno jednostavnijih
terena kao na primjer na Skolaror,u koji su bili u vlasniStru Republike Hrvatske i vjerqatno bi se brZe
rijeiili.

Predsjednik Opcinskog vijeia. gospodin PETKOVIC osvmuo se ina lada vaZeii zakon koji je
propisao da JLS moraju osigurati terene, dok je Republika Hrvatska ..potezom pera uzela sve terene" i
nije osigurala terene za stambeno zbrinjavanje u kojem sludaju da bi to pitanje bilo sigumo puno prrje
rijeSeno. NaZalost veliki je protek vremena od tada do sada i ,,tu smo, gdje smo". Informirao je da je
izgradnja POS-ovih stanova izgledna, da je za 4. veljade 2020. u Zagrebu pozvan na otvaranje ponuda,
te ukoliko bude sve u redu i ne bude Zalbi za cca. 40-tak dana trebali bi imati informaciju o odabranom
izvodadu i podetku radova, te predvidenom dovr5etku radova koji da iznosi dvanaest mjeseci od
podetka radova. U nadi da neie biti istaknute Zalbe, za odekivatije da bi se s radovima moglo zapodeti
wlo brzo, teje dao rijed gospodinu Oboroviiu, a kasnije i gospodinu Pugliariu.

Gospodin PUGLIARI istide da je proilo previle godina i da se slaie s predlo2enom zamjenom,
odnosno da prihva6a stan u zamjenu za ugovor o gradenju.

Gospodin OBOROVIC istide da dugi niz godina dolazi u Opiinu kako bi se taj problem rije5io, da se
vei pomalo i umorio i daje shvatio daje tojedan veliki problem, da su struane sluZbe upoznate s tim,
kao i da su obrazloZenja koja su dali i nadelnik Simonid ipredsjednik Vijeca, gospodin Petkovii,
korektna te se slaZe i istide da bi i on izvr5io zamjenu prava gratlenja za slan, sve kako bi se to sto je
mogu6e prije rije5ilo.

Predsjednik Opiinskog vijeca zahvalio se gospodinu Pugliariu i gospodinu Oboroviiu i kako smo duli
da su se izjasnili da prihvaiaju prijedloge pristupilo se glasanju.

3.1.
Utvrduje se da je jednoglasno ( 12 ,,2a") donesena

odluka
Opdinsko vije6e Op6ine Lovran ovlalduje Op6inskog naielnika Op6ine Lovran na sklapanje
Dodatka ugovora s gospodinom Pugliariem kojim bi se omogutilo ukidanje prava grailenja na
op6inskom zemlji5tu u zamjenu za dodijeljeni opdinski stan.

3.2.

Utvrduje se da je jednoglasno ( 12 ..2a") donesena
odluka

Op6insko vije6e Opdine Lovran ovlaS6uje Optinskog naielnika Op6ine Lovran na sklapanje
Dodatka ugovora s gospodinom Oborovi6em kojim bi se omogu6ilo ukidanje prava grailenja na
op6inskom zemlji5tu u zamjenu za dodijeljeni opdinski stan.

Ad 4.
4.1. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Op6e uvjete isporuke komunalnih
usluga komunalnog linijskog prijevoza putnika
Predsjednik Opiinskog vije6a zamolio je gospo<lu Miljak, a kasnrje i gospodir.ra Vilkea da proiitaju
zakljudke Odbora.
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Gospotla MILJAK, u ime C)dbora za prostomo planiranje proditala je zakljuiak Odbora donesen na
29. sjednici odrZanoj dana 28. sijednja 2020. godine kojim se prifrr,ar'a Prijedlog Odluke o davanju
prethodne suglasnosti na Opte uujete isporuke komunalnih uslugo komunalnog linijskog priievoza
put tika i upuiuje Optinskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i usvajanjc.

Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo proaitao jc zakljuikc Odbora donesene na 28.
sjednici Odbora odrZanoj dana 28. srjednja 2020.9. kolim se prihvota Prijedlog Odluke o davanju
prethodne suglasnosti na Opie uujete isporuke komunalnih usluga komunalnog litrijskog prijevoxa
putnika i uputuje Optinskom vijeiu Optine Lovran na raztnatranjc i uswjanjc.

Uvodno obrazloZenje Prijedloga odluke o davanju prethodne suglasnosti na Op6e uvjete isporuke
komunalnih usluga komunalnog linijskog prijevoza putnika dala je gospoda MITTEL i istakla da je
Komunalno druStvo Autotrolej d.o.o. za prijevoz putnika Rijeka, a pozivom na odredbe Zakona o
komunalnom gospodarstw, dostavilo prijedlog opcih uvjeta isporuka komunalne usluge komunalnog
Iinijskog prijevoza donesenih temeljem odluke direktora dru5tva. U materijalu koji su dostavili
detaljno su obrazloLrli priloZene Opie uvjete po svakom dlanku, a obveza dono5enja Op6ih uvjeta je
proiza5la iz odredbi novog zakona. Opii uvjeti sadrZavaju ono Sto su sadrZavali i prethodni aki tog
komunalnog druStva, a odnosi se na nadin na koji ie se vr5iti usluga linijskog pnjevoza kod svih
korisnika usluge Autotroleja. U dlancima su sadrZan€ sve one odredbe koje se odnose na naiin
w5enja usluge, vozni red, autobusna stajaliSta, prijevoz i pona5anje putnika, prava putnika, obveze
prijevoznika, dakle, sve ono Sto tu uslugu dini, izmedu ostalog sadrZane su i odredbe o kartama i
naplati karata, raspored koji se odnosi na uslugu prijevoza, a ovaj akt nije usko povezan sa onim na5im
problemima koji su vezani uz financiranje te usluge. Sa Opiim uvjetima isporuke linijskog prijevoza,
sukladno odredbama Zakona, moraju se usuglasiti sve JLS gdje se ta usluga vrSi. Grad Rijeka je dao
suglasnost i uputio ostalim JLS da daju prethodnu suglasnost kako bi se ti opci uvjeti mogli
primijeniti. Op6i akt u svom zavrSnom dijelu sadrZi suglasnosti svih jedinica lokalne samouprave,
kako osnivada, tako i onih JLS gdje se ta usluga vrSi. Radi se dakle o uskladivanju opcih akata sa

novim Zakonom i nema puno pomaka u odnosu na neke prethodne akte, ali obvezu je potrebno
poStovati i sljedom navedenog Opiinskom vije6u dostavlja se na razmatranje i usvajanje Odluka o
davanju prethodne suglasnosti na Opie uvjete komunalne usluge komunalnog Iinijskog prijevoza
putnika.
Predsjednik Opiinskog vijeia, gospodin PETKOVIC zahvalio se gospodi Mittel i po ovoj todki
otvorio raspravu te istaknuo da je u opiim uvjetima sadrzana i obveza JLS da se omoguii pristup
javnom WC-u na oketiStima autobusnih linija.

Naielnik SIMONId odgovorio je da na okretiStu Peharovo postoji jauri WC te da im se mogu
osigurati, odnosno ustupiti kljudevi javnog WC-a.

Gospoila JAKUPEC ukljudila se u raspralu iistakla da moramo biti svjesni da su sve J[.S u istim
problemima, da su reducirali veliki broj linija ida upravo zbog dinjenice da imaju monopol, naZalost
ne moZemo puno uiiniti po tom pitanju, te je ukatko iz osobnog iskustva izloZila s kojim se sve
problemima susreiu korisnici usluga Autotroleja. Postavila je pitanje da li Opcina moZe neSto udiniti
po pitanju ukidanja vei postoje6ih autobusnih linija, odnosno reduciranja istih.

Natelnik SIMONIT odgovorio je da nije htio potpisati suglasnost s Autotrolejem dok se ne vrate
ukinute linije i tek kad su vratili linije koje su reducirali, potpisao je suglasnost.

Gospoala JAKUPEC istide da iz vlastitog iskustva ima saznanja da naZalost nisu vratili one linije
koje su ukinuli gdje za primjer navodi nedjelju gdje linija 32 ima detiri dolazaka i isto toliko polazaka.

Konstatira se da je u 18:24 h sjednicu napustio vijetnik Duievil pu Viiete s I I viietnika nastavlja s
radom.

Dalje koz raspraw u koju su se ukljudili i ostali vijeinici konstatirano je da usluga Autotroleja i broj
linija 32 i 36 nisu na onoj razini na kojoj bi trebale biti, da treba inzistirati na vracanju nekih linrja
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kako onih za potrebe Skolske djece, tako i za zaposlene o demu svjedode peticije i primjedbe gradana
kojih smo svakodnevno svjedoci, te da bi trebalo poku5ati, ukoliko se ne postigne dogovor, naii
altemativno rjeienje pronalaZenjem drugog prijevoznika.
Predsjednik Opdinskog vijeia zahvalio se svim na ukljudenju u raspravu, te je raspravu zakljudio i

prijedlog Odluke dao na glasanje.
Utvrduje se dajejednoglasno (l I ,,za'') donesena sljedeia

Odluka
Donosi se Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Op6e uvjete isporuke komunalne usluge
komunalnog linijskog prijevoza putnika.

4.2. Autotrolej d.o.o., Rijeka, prijedlog za subvenciju
U raspravi po toaki 4.1 ., rasprava je proSirena i na pitanje subvencije poslovanja komunalnog dru5tva
Autotrolej d.o.o. odnosno iznos subvencije koji je u obvezi osigurati Opiina Lovran za 2018., 2019. i
2020. godinu.
Gospoila OGNJENOVIC ukratko je upoznala nazodne s tijekom razgovora koji su vodeni s

direktorom KD Autotrolej d.o.o., gospodinom Albertom Kontu5om i njegovim suradnicima, po pitanju
iznosa subvencija koje mora osigurati Opiina Lorran i pitanju smanjenja broja autobusnih linija koje
prometuju na podrudju Opiine Lovran, do kojegje doSlo uslijed povedanja iznosa subvencija.
Iako su odrZani brojni sastanci na kojima se vodila rasprava o navedenoj problematici, jedan od
sastanaka odrZan je od 31.12.2019.g., nisu rijeieni odnosi izmedu Opiine Lovran i KD AutotroleJ iz
razloga jer Opcina Lovran nije u mogu6nosti preuzeti financijske obveze (subvencije) koje su

odretlene za Opiinu Lovran.

U nastavku izlaganla dodala je da su Op6ini Lovran, dana 28. sijednja 2020. godine dostavljeni
cjeloviti podatci o iznosima subvencija koje Opiina Lovran treba isplatiti i to: subvencija za 2018.g. u
iznosu 360.136,00 kn; planiranu subvenciju za 2019.g. u iznosu 452.460,00 kn i planiranu subvenciju
za 2020.g. u iznosu 1.158.526,00 kn, tetime ukupna obveza subvencije iznosi 1.971.122,00kn
Opiina Lovran planirala je u Proradunu za 2020.9. subvenciju u iznosu 657.000,00 kn, pa s toga u
Proradunu Op6ine Lowan za 2020.9. nedostaju sredstva u iznosu 1.314.122,00 kn.
Opiini Lovran ponudeno je zakljuienje Okvimog ugovora o uslugama u javnom interesu i osiguranja
jarnog prijevoza u Gradu Opatiji, Opiini Lovran i Op6ini Mo36enidkaDraga za razdoblje od 2020. do
2026. godine iAneks istom, koji podrazumijevaju preuzimanje obveze subvencija Opiine Lovran u
iznosu I .971 .122,00 kuna.
U sluiaju da Opiina Lovran ne prihvati zakljudenje predloZenog Okvimog ugovora o uslugama u
jawlom interesu i osiguranja javnog prijevoza u Gradu Opatiji, Opiini Lovran i Opcini Moiienidka
Draga za razdoblje od 2020. do 2026. godine pa slijedom toga i Aneks L navedenom ugovoru, koji
ureduje odnose po pitanju subvencija za 2018., 2019. i 2020.9., Opiini Lovran ponutleno je
zakljudenje Aneksa l. i Aneksa 2 Ugovora o pruZanju usluga prijevoza na Zupanijskim linijama koje
prometuju na podrudju Opdine Lovran (ugovor iz 2014.g. ) ali samo s primjenom do kraja 2020.9. pa
bi s toga Autotrolej otkazao svoje usluge s primjenom od 01. sijednja 2021. godine, u kom sludaju bi
Opiina Lowan bila u obvezi pronaci novog prijevomika u ja\.nom gradskom prijevozu za svoje
potrebe.

Informaciju s prijedlogom za subvenciju Autotrolej d.o.o. Rijeka, vijednici su primili na znanje.

Ad 5. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Opdinskog suda u Rijeci,
Predsjednik Opiinskog vijeia, ujedno i dlan Komisije za rzbor r imenovanja, gospodin PETKOVIC.
upoznao je kako Komisrja za izbor imenovanja nema pli jqllelkaldidala za imenovanje sudaca
porotnika Opiinskog suda u Rijeci pa odluku o imenovanju tih kandidata prepuSta Opiinskom vijeiu
Op6ine Lovran.
Opiinsko vije6e je jednoglasno ( l1 ,,2a") donijelo

Zakljutak
Op6insko vijede Opdine Lovran nema svoj prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Op6inskog
suda u Rijeci pa predlaie da Odbor. za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja sam
predloii kandidate za suce porotnike Zupanijskog suda u Rijeci.
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Ad 6. Prijedlog Rje5enja o razrjelenju i izboru tlana Ocjenjiva{kog suda za dodjelu javnih
priznanja Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Predsjednik Op6ir,skog vije6a, ujedno i dlan Komisije za rzbor r imenovanja, gospodin PETKOVIC,
upoznao je kako Komisija za izbor imenovanja predlaZe Opdinskom vijeiu Opiine Lovran da donese
Rjeienje o razrjeSenju Zeljke Palmii iz Lowana, Bahova 8, dlanice Ocjenjivadkog suda za dodjelu
javnih pnznaja Opiinskog vijeia Opiine Lovran te da se za dlanicu izabere Evica PALMIC iz
Lovrana, Stari grad 27.

Predsjednik Opdinskog vijeda po ovoj toiki otvorio je raspravu.
Kako se nitko od vrjeinika nije javio za raspravu, Predsjednik Opiinskog vije6a raspraru je zakljudio i
prijedlog odluke dao na glasanje.
Utvrduje se da je ve6inom glasova ( lO "zt",l ,,suzdriana" ) doneseno sljedede

RJESENJE
o razrje5enju i izboru ilana Ocjenjivaikog suda za dodjelu javnih priznanja Op6inskog vije6a

Op6ine Lovran

dtanak 1.
Zetjka PALMIC razrjelava se duZnosti ilanice Ocjenjivaikog sutla za dodjelu javnih priznanja
Opdinskog vijeda Opdine Lovran.

Clanak 2,
Za tlanicu Ocjenjivaikog suda za dodjelu javnih priznanja Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
izabire se Evica PALMIC iz Lovrana, Stari grad 27.

Clanak 4.
Ovo Rje5enje stupa na snagu danom dono5enja, a objavit 6e se u ,,Sluibenim novinama Opdine
Lovran".

Kako nitko od vijeinika viSe nije imao pitanja, Predsjednik Opdinskog vijeda, zahvalio se svima na
radu Vijeia i u l8:50 sati zakljudio 29. sjednicu Op6inskog vijeia Opcine Lowan.

Dovrleno u 18,50 sati.

Zapisniiar:
Azela Mandio

Ovjerovitelji zapisnika

Vanja Tancabel

Drago Koro5ak
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Branislav Petkovi6


